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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.12.2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 23 listopada 2022r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14:30  -  16:00. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Budżet Miasta na 2023r. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój, 

 Uchwała budżetowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok. 
 

4. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2022 rok 
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2023 roku stawek opłat za 
usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz 
wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a 
następnie odstąpienia od jego usunięcia, 

 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Planu Adaptacji do Zmian Klimatu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój”,  

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu, 

  
 Projekt uchwały w sprawie wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności 
publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju, 
 
 Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2023, 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V.64.2022 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2022 rok, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 
kwietnia 2016r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych innych 
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składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2023r. 

 
6. Wolne głosy i wnioski. 

 
7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26.10.2022r.  

 
8. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Skarbu – 
Małgorzata Filipowicz. Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
Budżet Miasta na 2023r. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 
 
Szymon Klimczak 
Wzrosły stopy procentowe, czy miasto ma rozeznanie w tym zakresie? 
 
Dariusz Holesz 
Zaplanowaliśmy prawie 5 mln odsetek 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –3. 
 

 Uchwała budżetowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –3. 
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2022 rok 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2023 roku stawek opłat za 
usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz 
wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a 
następnie odstąpienia od jego usunięcia 
 
Projekt uchwały omówił Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Planu Adaptacji do Zmian Klimatu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój” 
 
Projekt uchwały omówił Tomasz Urbański – Kierownik w Wydziale Ochrony Środowiska  
i Rolnictwa 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu 
 
Projekt uchwały omówiła Krystyna Konopka – Kierownik  w Wydziale Edukacji 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

  
 Projekt uchwały w sprawie wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności 
publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju 
 
Projekt uchwały omówił Michał Szelong Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 
 i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2023 
 
Projekt uchwały  omówiła Joanna Szotek – Kierownik, Wydział Dialogu Społecznego 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V.64.2022 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2022 rok 
 
Projekt uchwały omówił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta Jastrzębie-
Zdrój 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 
kwietnia 2016r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych innych 
składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój 
 
Projekt uchwały omówiła Krystyna Konopka – Kierownik Wydział Edukacji 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad. 5. 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2023r. 
 
Ustalono następujący plan pracy na I półrocze 2023 roku: 
 

Styczeń 
  
Sprawozdanie Komisji Budżetu i Skarbu 
 

          Luty 

  
Finansowanie oświaty w mieście. 
 
 

          Marzec 
Gospodarka odpadami komunalnymi. 
 

 
Kwiecień 

 
Przegląd remontów i inwestycji. 

Maj 

 
1. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój  
    za 2022 rok.  
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta  
    Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok– absolutorium. 
3. Plan pracy komisji na drugie półrocze 
    2023r.  
4. Sprawy bieżące. 

Czerwiec  Sprawy bieżące. 

Stanowisko przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
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Tadeusz Sławik 
W związku z wpłynięciem pisma dotyczącym relacji Miasto- Jastrzębska, były pewne 
sygnały dotyczące wydania pozwolenia na budowę łaźni, jakże potrzebnej w Bziu. 
Chciałem się zapytać jak ta sytuacja wygląda, kiedy te dokumenty zostały złożone, na 
jakim jest to etapie? 
 
Anna Hetman 
Jeśli chodzi o pismo przesłane przez reprezentatywne organizacje związkowe, mam 
przygotowaną szeroką odpowiedź na temat faktów, które zostały poruszone w piśmie. 
Moim zdaniem w ogóle nie można mówić o złej relacji między miastem a Jastrzębską 
jesteśmy na bieżąco przy rozwiązywaniu każdego problemu bez względu na to po której 
stronie on leży. Jeśli chodzi o pierwszą część pisma, w którym napisano, że relacje są złe 
ze względu na trudności, które samorząd wytwarza w uzyskaniu koncesji, absolutnie jest 
to nieprawda, wręcz kłamstwo, wszystkie pisma, są  zaopiniowane pozytywnie, mam 
wręcz tutaj daty pism, wszystko jest rozpatrywane zgodnie z prawem, wydajemy opinie 
pozytywne zawsze, w terminie zgodnym z przepisami. Faktem jest, że w tym roku gdy 
wpłynęło pismo dotyczące rozszerzenia wydobywania złóż, zaniepokoiłam się tym faktem 
z prostego powodu gdyż każda nowa koncesja powoduje zablokowanie środków z 
transformacji nie tylko dla Jastrzębia ale także dla regionu i nawet Śląska, umówiłam się 
z Prezesem JSW, byli dwaj Wiceprezesi, wyraziliśmy swoje opinie  i jednogłośnie 
stwierdziliśmy, że wystąpimy do Ministerstwa Klimatu i Środowiska i Ministerstwa 
Rozwoju pismo o wyjaśnienie wątpliwości. Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej w 
porozumieniu z drugim Minister poinformowało nas że przedstawiciele Komisji 
Europejskiej wielokrotnie wskazywali że uruchamianie nowych kopalń lub rozszerzanie 
złóż niezależnie od rodzaju węgla wiązać się może z ryzykiem utraty środków nawet dla 
całego województwa. Spalanie węgla koksowego jest dla klimatu tak samo niekorzystne 
co energetycznego i stoi w sprzeczności z FST.  W ubiegłym tygodniu Prezesi Spółki 
spotkali się w Ministerstwie w tym temacie, rozmawiając o tym, czy uruchamiając te 
złoża. Nie wiem, jak jest decyzja Ministerstwa w tym zakresie bo to Ministerstwo wydaje 
decyzję, my tylko opiniujemy. Jeśli chodzi o pozyskane środki z Fundacji z JSW, 
informacje zawarte w piśmie były nie do końca prawdziwe, my pozyskaliśmy 1,7 mln, a 
nie 7 mln, nie wiem, skąd ta kwota się wzięła. Jeśli chodzi o Szyb Bzie, to rozmowy 
trwały długo, nie doszliśmy do wspólnych ustaleń, bo nas trzymają przepisy, których nie 
możemy dowolnie interpretować. Jak to czasami bywa w przekazywaniu informacji, 
szumy informacyjne występują. Przedstawialiśmy propozycję rozwiązanie tego problemu, 
to nie jest prosta procedura pozwolenia na budowę.  
 
Roman Foksowicz 
Tam jest kwestia jeszcze projektanta- wykonawcy. Wszystko rozbija się o raport 
oddziaływania na środowisko, czy jest konieczny czy nie. Ostatecznie doszliśmy do 
porozumienia, jesteśmy na końcu procedowania decyzji środowiskowej, czy ta decyzja 
jest konieczna czy nie, w najbliższym czasie zostanie wydane pozwolenie na budowę.  
 
Anna Hetman 
Już w czerwcu mówiliśmy o tym sposobie rozwiązania, dopiero w październiku Spółka się 
jakby przekonała do tego, że tak to może funkcjonować.  
 
Robert Cichowicz 
Był to efekt rozmów Prezydenta Foksowicza z Dyrektorem Zofiówki, wówczas wyjaśnił 
wszystkie wątpliwości pana Dyrektora, nasze zamierzenia i możliwości, po tym spotkaniu 
ta druga strona doszła do wniosku że część  wiedzy była niewłaściwie była prawidłowo 
przekazywana przez pewnych uczestników spotkań, stąd były pewne nieporozumienia, 
po złożeniu wniosku ok 20 października, został natychmiast rozpoznany, ustalenia 
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zostały przelane na papier w formie wniosku, procedura została już zakończona, 
czekamy na uprawomocnienie tej decyzji.  
 
Roman Foksowicz 
W tym momencie zostanie dokumentacja uzupełniona, zostanie wydane pozwolenie na 
budowę.  
 
Ad.7. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26.10.2022r.  
 
Protokół przyjęto jednogłośnie 
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                      
po czym zakończył posiedzenie. 
                                                                                                                                                                                                           
Protokołowała 
Agnieszka Bąk         Przewodniczący  

 
Komisji  Budżetu i Skarbu 
Szymon Klimczak   

 
 


